
 
 

Protokoll fört Dvärgpinscherklubbens styrelsemöte 2007-08-06  
 
 
        Närvarande: Annette Persson, Gunnel Karlsson, Tim Berggren, Karin Larsson och      
  Kerstin Bergström 
  Frånvarande: Anders Hammarqvist, Kerstin Löndahl, Fredrika Johansson och 
  Annika Ottosson  
 
 
§ 36   Mötets öppnande 
          Ordförande Annette Persson hälsade alla välkomna. 
 

§ 35  Justerare & mötessekreterare 
         Utsåg Karin Larsson till justerare och till mötessekreterare utsågs Kerstin Bergström 
 
§ 38 Godkännande av dagordningen 
        Godkändes 
 
§ 39 Föregående protokoll 
        Justerat och klart 
 
§ 40 Uppdragslista 
        Annette Persson är inte klar med färgerna på hemsidan. 
 
§ 41 Inkomna skrivelser 
 Svar har kommit ang VP till BIR och BIM valparna från de som skänkt dem. 
 
§ 42 Utgående skrivelser 
 Förfrågan ang VP till BIR och BIM valpar på Mälarpinschern har skickats till de som 
 skänkt priserna. 
 
§43 Rapporter 
       Ekonomi 
       DP-Klubben har hittills en vinst på ca 25000:- i kassan   
     
       Utställnings kommittén 
       Bankeryds Pinnens annonsen är klar. 
       Mälarpinschern fungerade bra. 
       Ölands Pinnen är bokad till den 3/5- 08 
 
       Tävlingskommittén 
       Agilityn blir inte av då Jönköping inte ska arrangera något. 
       På lydnadslägret är det en plats kvar och allt är klart. 
       Karin Larsson köper priser till lydnadslägret. 
       Ellen Uusitalo och Karin Larsson undersöker möjligheten för att ordna Rallylydnad. mm 
 



      Mentalkommittén 
      Den 25 juli anordnades ett uppfödar-MH av DP-klubben på Södertälje BK med SSPK 
      som arrangör  
      Den 4 augusti anordnade Tjörns BK ett MH för DP-klubben, 7 dvärgpinscher deltog 
      Den 26 augusti anordnar DP-klubben ett MH i Södertälje med SSPK som arrangör 
       
 PR/Infokommittén 
      Kerstin Bergström har 6 sponsorer klara till nästa år. 
 
      Avelskommittén 
 Annette gör en förfrågan till Britzyk Bell om hon erhållet materialet som vi betalat 
 för då Lena Rydefjord deltog på Avelsrådskurser då hon var ansvarig för kommittén. 
  
      Valphänvisningen 
      Fungerar bra 
 
§ 44 Förfrågan om försäljning via DP-Klubbens hem sida. 
      Styrelsen beslutade att en logga som sponsor på hemsidan och en text som talar 
      om att det finns en kollektion för Dvärgpinscher till försäljning. 
      Kerstin Bergström tar kontakt med Carpe Canis 
 
§ 45 Nästa möte 
       Den 8/10-07 kl 19,00 
 
§ 46 Mötet avslutas 
        Ordförande Annette Persson tackade alla och avslutade mötet. 
 
 
 
Vid protokollet  Justeras  Justeras 
 
 
 
 
Kerstin Bergström  Annette Persson Karin Larsson 
    Ordf.   


